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KRAJEVNA SKUPNOST ZABUKOVJE 
Zabukovje nad Sevnico 5 
8292 ZABUKOVJE 
 
Številka: 031-0013/2022 
Datum: 17. 12. 2024 
 
 

Zapisnik 
12. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Zabukovje 

ki je bila dne 17.12. 2024 ob 18. uri  
v prostorih VNMO Zabukovje  

 
 
Prisotni člani sveta:  
Ivan Puc, Vid Špec, Martina Gorjup, Branko Klenovšek, Mitja Motore, Polonca Seničar, Janko 
Žveglič 
 
Odsotni člani sveta: 
Branko Klenovšek (opr.) 
 
Ostali prisotni:  
Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica, 
Marjetka Flisek, referentka za KS. 
 
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  
 
Sejo vodi Ivan Puc, predsednik Sveta Krajevne skupnosti Zabukovje.  
 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda  
 
Predsedujoči uvodoma pozdravi člane sveta. Predstavi predlog dnevnega reda ter ga poda v 
razpravo in potrditev.  
 
Predlog dnevnega reda:  
 
Predlog dnevnega reda: 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda,  
2.   Pregled in potrditev zapisnika 11. redne seje sveta z dne 24. 10. 2024, 
3.   Načrt investicij v letu 2025, 
4.   Pregled vlog in dopisov, 
5.   Razno (druženje s predsedniki društev in županom občine Sevnica ob 19. uri).  

 

Ob začetku seje je prisotnih 5 (od 7) članov Sveta KS Zabukovje. Svet KS Zabukovje je 

sklepčen.  

SKLEP:  

Svet KS Zabukovje je sprejel predlagani dnevni red za 12. redno sejo.  

Izid glasovanja: 5 za, 0 proti (prisotnih 5)  

Sklep je sprejet.  
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2. Pregled in potrditev zapisnika 11. redne seje sveta z dne 24. 10. 2024 

 

 

Zapisnik je sestavni del gradiva. 

 

Predsedujoči poda v razpravo in glasovanje zapisnik 11. redne seje sveta z dne 24.10.2024. 

Člani sveta ocenjujejo, da je praznik KS Zabukovje dobro uspel. Stroški izvedbe so glede na 

prejšnja leta povečani. Na sedež KS Zabukovje je dne, 11.12.2024 prispela vloga AKŽ za 

pomoč pri sofinanciranju izvedbe praznovanja božično-novoletnih praznikov.  

 

SKLEP:  

Člani sveta so na 12. redni seji, dne 17.12.2024 sprejeli sklep, da se vlogi Aktiva kmečkih 

žena  ugodi in se odredi transfer iz finančnega načrta Krajevne skupnosti Zabukovje v 
višini 700 EUR. 
Izid glasovanja: 5 za, 0 proti (prisotnih 5)  
Sklep je sprejet.  

 

→Ob 18.08 uri se seji pridruži župan. 

 

Župan se članom sveta pridruži pri razpravi glede organizacije krajevnega praznika. 

Pomembna je ocena stroškov in organizacija pri usmerjanju obiskovalcev, saj se lahko 

balkonski sedeži še dodatno zapolnijo. Priporočeno je, da se koncept samega praznovanja ne 

spreminja, saj je znano, da je za vsako krajevno skupnost značilen drugačne koncept in navade.  

 

SKLEP:  

Svet Krajevne skupnosti Zabukovje je potrdil zapisnik 11. redne seje z dne 24.10.2024 
Izid glasovanja: 5 za, 0 proti (prisotnih 5)  
Sklep je sprejet.  

 
3.   Načrt investicij v letu 2025 

 
Predsednik pove, da je prva investicija predvidena na posodobitvi javne poti pri družini 
Vrtačnik. Investicijo bo finančno podprla tudi Občina Sevnica. Vrtačnikovi bodo v lastni režiji 
glede na vremenske okoliščine čez zimo pripravljali tampon. Dolžina trase je cca 400 m. 
Rekonstrukcija cesta bi se namenu predala v okviru praznika KS Zabukovje v letu 2025.  
 
Predsednik člane sveta seznani z vlogo Milana Mitrovića iz Mrzle Planine, ki je izpostavil 
dostopno makadamsko cesto do naslova Mrzla Planina 7, ki je kategorizirana kot javna cesta. 
Stanje ceste je postalo zelo problematično, saj se kot navaja soočajo z večjimi težavami, ki 
vplivajo na varnost, dostopnost in kakovost bivanja. Poletni nalivi povzročajo erozijo, podtalna 
voda se na vrhu klanca zliva ne cesto in pozimi povzroča obsežne ledene površine, ki 
predstavljajo nevarnost zdrsov in onemogočajo dostop za poštne in druge dostavne službe. 
G. Mitrović je pripravljen sodelovati s sofinanciranjem pripravljalnih del. 
Besedo prevzame župan, ki predstavi situacijo in predlaga pridobitev ustreznih predračunov 
za potrebno sanacijo.  
Predsednik predlaga, da se sanacijo predmetne ceste uvrsti v investicije za leto 2025. Vid 
Špec sprašuje kako je z investicijo Andrejčič, ki je na vrsti. Predsednik pove, da še niso 
pripravljeni sodelovati s sofinanciranjem. Trasa sanacije je v izmeri 900 m. Predlaga rešitev 
ceste Požun v izmeri 100 m, kateri je vlogo poslal že leta 2009 in sanacija 600 m odseka pri 
Agrežu, kateri so sanacijo pripravljeni sofinancirati. Na povedano med člani sveta in županom 
poteka razprava glede situacij na terenu, kjer so predvidene predlagane ureditve (ureditev 
vodovoda, optičnega omrežja, obstoječih mostov). Razprava se nadaljuje tudi glede vsebine 
ureditve lokalne ceste pod Kadilnikom. Župan pove, da je sanacija v programu. Potrditev se 
pričakuje v spomladanskih mesecih.  
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→ob 18.32. se seji pridruži Janko Žveglič. Na seji je prisotnih 6 članov sveta.  
 
Polonca Seničar opozori, da je potrebno očistiti muldo pred gmajno (gradom). 
Vid Špec sprašuje v kakšnem stadiju je cesta iz Zabukovja do lovske koče oz, relacija 
Zabukovje – Metni Vrh. Moteč je stari asfalt pod kmetijo Jazbinšek. Župan pove, da naj bi se 
spomladi uredil klanec do Mihatovega kozolca, najožji del. Glede postavitve znakov se je 
najbolje obrniti na Komunalo Sevnica kot vzdrževalca občinskih cest.  
Predsednik pove, da je potrebno na večnamenskem domu popraviti obrobe ter vzpostaviti 
delovanje we-fi.  Opaženo je, da so se stroški električne energije znatno povečali. V 
nadaljevanju med člani sveta poteka razprava glede čiščenja žlebov na večnamenskem domu, 
ogrevanju doma, pregleda dimnih naprav.  
 
 

4. Pregled vlog in dopisov 
 

Prejeta vloga g. Mitrovića je bila obravnavana pri točki 3. 

 

 

5. Razno 

 

Vid Špec vpraša župana, če je možna deponija odpadnih salonitk na deponiji Komunale 

Sevnica. Župan pove, da se naredijo občasne ekološke akcije. Predvideva se organizirati akcijo 

pobiranja salonitk v letu 2025. 

 

Janko Žveglič izpostavi, da se ena zavesa v večnamenskem domu ne odpira in predlaga 

montažo električnega vodenja zaves. Župan predlaga pridobitev predračunov.  

 

Vid Špec izpostavi ureditev avtobusne postaje v okolici stanovanjske hiše Sehur in povečanje 

parkirnih površin. Med člani sveta in županom poteka razprava. Župan pove, da je potrebno 

najprej urediti pravno lastninska razmerja in opraviti terensko obravnavo glede predlogov 

postavitve avtobusne postaje in ureditev razširjenih utrjenih bankin. Z aktivnostmi urejanja 

avtobusne postaje in bankin je smiselno pričeti po dokončanju sanacije plazu pri cerkvi v 

Zabukovju, saj bo pri gradnji potrebna gradbiščna deponija.  

 

Uradni del seje je zaključen ob 19. uri. 

 

V nadaljevanju je potekal družabni del članov sveta, predstavniki društev in županom občine 

Sevnica. 

 

 

Zapisala: 

 

Marjetka Flisek, 

Referentka za KS 

 

 

 

Ivan Puc 

Predsednik sveta KS Zabukovje 


